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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia 

– podkomisji stałej do spraw organizacji ochrony zdrowia 
i innowacyjności w medycynie (nr 18)
30 listopada 2022 r.
Podkomisja stała do spraw organizacji ochrony zdrowia i innowacyjności w medy-
cynie, obradująca pod przewodnictwem poseł Violetty Porowskiej (PiS), prze-
wodniczącej podkomisji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– omówienie i przyjęcie planu pracy podkomisji na okres od 1 stycznia 
do 31 lipca 2023 r. 

W posiedzeniu udział wziął pracownik Kancelarii Sejmu Jakub Stefański – z sekretariatu Komisji 
w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Szanowni państwo, otwieram posiedzenie podkomisji stałej do spraw organizacji ochrony 
zdrowia  i innowacyjności w medycynie. Witam  członków  podkomisji  i zaproszonych 
gości, przy czym zaproszonych gości dzisiaj nie mamy, proszę państwa, bo dzisiaj oma-
wiamy wewnętrznie plan pracy na przyszłe pierwsze półrocze 2023 r. Jak to się mówi – 
2023 r. –czas płynie. Stwierdzam kworum, proszę państwa, i przystępujemy do realizacji 
porządku dziennego. 
Poprosiłam państwa o przekazanie propozycji tematów do planu pracy podkomisji 

i oto takie tematy zostały przedstawione. Państwo dostali je na maila, więc zaraz zapy-
tam, czy  je akceptujecie, ale na wszelki... Nie? O, przepraszam, dlatego tym bardziej 
przeczytam  głośno  i wyraźnie...  Przewodnicząca,  chciałabym  powiedzieć,  jest  dosyć 
istotna... Okazuje się, że tylko przewodnicząca dostała, panie pośle. 
Pierwszy temat – „Rozpatrzenie informacji ministra zdrowia na temat rozwoju pilo-

tażowego programu Krajowej Sieci Kardiologicznej”. Drugi temat – „Rozpatrzenie infor-
macji ministra zdrowia na temat informatyzacji placówek podstawowej opieki zdrowot-
nej, między innymi projekt e-Usługi i e-Gabinet plus”. Myślę, że to jest ciekawy projekt. 
„Rozpatrzenie informacji ministra zdrowia na temat podnoszenia poziomu cyberbez-
pieczeństwa podmiotów ochrony zdrowia”. „Rozpatrzenie informacji ministra zdrowia 
na temat programu rozwoju e-Zdrowia na lata 2022-2027”. Nie wiem, czy tych trzech 
tematów nie ująć w jedno. I „Rozpatrzenie informacji ministra zdrowia na temat dotych-
czasowego funkcjonowania teleplatformy pierwszego kontaktu oraz pilotażu współdzia-
łania centralnej platformy pierwszego kontaktu i centrów medycznej pomocy doraźnej”. 
Oprócz tych tematów, proszę państwa, które państwu przeczytałam, Stowarzyszenie 

Chorych na Wrodzone Skazy Krwotoczne zaproponowało, abyśmy rozpatrzyli „Informa-
cję ministra zdrowia na temat leczenia pacjentów cierpiących na hemofilię”. Przy czym, 
przy tym ostatnim temacie wskazuję szanownym członkom podkomisji, że ten temat 
dosyć szeroko omawialiśmy na posiedzeniu Komisji. Ponieważ państwo ze stowarzysze-
nia byli uprzejmi zainteresować się naszą podkomisją i to zaproponować, ja z obowiązku 
informuję, natomiast uznaję, że my bardzo szeroko temat omawialiśmy na posiedzeniu 
Komisji Zdrowia. Jeśli więc szanowni członkowie podkomisji zgodzą się, że nie ma sensu 
2 czy 3 miesiące później tego tematu omawiać, to myślę, że ten temat przesunęlibyśmy 
na czas odleglejszy. 
Czy są jakieś propozycje do tematu? Bardzo proszę, pan poseł Chrzan. 
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Poseł Tadeusz Chrzan (PiS): 
Szanowna pani przewodnicząca, wysoka podkomisjo, zaproponowałbym jeszcze jeden 
temat ewentualnie pod rozwagę szanownej podkomisji  i pani przewodniczącej. Liczę 
na łaskawe  oko. W związku  z tym  –  pewnie, w mojej  ocenie,  to nie  jest  traktowane 
jako choroba cywilizacyjna – że coraz więcej osób ze względu na trudne warunki życia, 
stres, cierpi na bezsenność, zaproponowałbym taki temat, nad którym moglibyśmy się 
pochylić: „Skuteczne leczenie bezsenności z wykorzystaniem terapii cyfrowych”. Myślę, 
że to jest innowacyjne. Przychodzą takie wiadomości, między innymi ze Stanów Zjedno-
czonych, że te nowoczesne terapie są stosowane w leczeniu bezsenności. Sądzę, że znaj-
dziemy kogoś z prelegentów, kto by przyszedł i opowiedział, w jakim stanie to jest w Pol-
sce, w którą stronę zmierzamy i czy już możemy z tych nowoczesnych terapii również 
w Polsce korzystać. 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Bardzo innowacyjny temat. Myślę, że idealnie dla naszej podkomisji. Nie wiem, jak pozo-
stali państwo członkowie... Ale bardzo proszę, czy jeszcze ktoś z państwa chciałby zapro-
ponować jakieś tematy dla naszej podkomisji. 
W tej chwili mamy 7 tematów... Ale do lipca 2023 r. Natomiast myślę, że te tematy 

dotyczące e-Usług i e-Gabinetu plus można połączyć z podnoszeniem poziomu cyberbez-
pieczeństwa i wtedy z dwóch mamy jeden... I tej platformy także. To jednak są bardzo 
korelujące ze sobą tematy, więc moglibyśmy je połączyć...

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
A czy na styczeń przyszłego roku mamy już? 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Nie. Jeszcze nie. To poukładalibyśmy te tematy...

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
To jest dopiero od lutego czy od stycznia 2023 r.? 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
To byłoby od stycznia 2023 r. 

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
Od stycznia 2023 r. 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Czy państwo członkowie mają jakieś propozycje? Nie. To w takim razie, jeżeli państwo 
pozwolicie, przyjęlibyśmy te tematy wraz z tematem zaproponowanym przez pana posła 
Chrzana. Zrezygnowalibyśmy z tematu, który zaproponowało Stowarzyszenie Chorych 
na Wrodzone Skazy Krwotoczne ze względu na to, że ten temat był szeroko omawiany 
na posiedzeniu  Komisji  chyba miesiąc  czy  dwa miesiące  temu.  Gdyby  pojawiły  się 
w ciągu roku tematy, które chcieliby państwo zaproponować pod obrady naszej podko-
misji, to myślę, że moglibyśmy pochylić się nad tymi propozycjami i...

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
Czasu nie będzie. 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Ale czasu za dużo nie będzie, tak jak słusznie pani poseł zauważa. Czyli, proszę państwa, 
czy te propozycje zostają przez wysoką podkomisję przyjęte. Widzę, że przez aklamację. 
Bardzo państwu serdecznie dziękuję. 
Czy chcielibyście zaproponować któryś z tych tematów  jako pierwszy na styczeń? 

Myślę, że tę kardiologię... Bezsenność na luty 2023 r., tak. 

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
Najlepiej na maj 2023 r. 
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Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Będziemy analizować, który miesiąc jest najlepszy na bezsenność. Natomiast uznaję, 
że ten pilotażowy program Krajowej Sieci Kardiologicznej to jest temat bieżący, więc 
idealnie by się wpisywał...

Poseł Elżbieta Gelert (KO): 
Zapytam tylko, czy on jest w tej chwili już na etapie końcowym, czy będziemy chcieli się 
dowiedzieć, jakie są poszczególne etapy pracy, bo to chyba nie jest jeszcze zakończenie 
programu. 

Przewodnicząca poseł Violetta Porowska (PiS): 
Ponieważ dodano dodatkowe komponenty. Jak państwo pamiętacie, pierwotnie pilotaż 
miał być prowadzony tylko w jednym województwie, a dodano i mamy 7 województw. 
Myślę  więc,  że w tym  kontekście  powinniśmy  się  zainteresować,  po pierwsze,  skąd 
pomysł, żeby to rozszerzyć – widocznie były przesłanki do tego, więc warto zaintereso-
wać się, jakie było podłoże rozszerzenia programu – i co już mamy po pierwszym etapie. 
Tak więc myślę, że ta Krajowa Sieć Kardiologiczna byłaby dosyć istotna. To na styczeń 
2023 r. Dziękuję bardzo. 
Jak zawsze muszę powiedzieć, że nasza podkomisja pracuje najintensywniej, najefek-

tywniej i najbardziej interesująco, i bardzo dziękuję. Wszystkim państwu posłom bardzo 
serdecznie dziękuję za udział i za aktywne włączanie się. 
W związku  z wyczerpaniem  tematu  dzisiejszego  posiedzenia  podkomisji,  również 

brak sprzeciwu,  informuję, że podkomisja przyjęła plan pracy na okres od 1 stycznia 
do 30 czerwca 2023 r... Nawet do lipca 2023 r. Tak, przepraszam, do 31 lipca. Od 1 stycz-
nia do 31 lipca 2023 r. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. Zamykam posiedzenie podko-

misji i jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkim państwu posłom dziękuję. 


